
1 

 

 
PROCES – VERBAL NR. 120 
încheiat astăzi, 30 aprilie 2025, 

în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

    La orele 12:00, domnul Ion Mînzînă, Președintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare, care s-a desfășurat fizic dar și prin 
mijloace electronice (on-line). La această ședință au participat 34 de consilieri 
județeni, dintre care 26 au fost prezenți în sala de ședințe și 8 conectați pe 
platforma pusă la dispoziție de către Consiliul Județean Argeș, deci şedinţa este 
statutară. 

 
   La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 

Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală, dna Carmen Mocanu, director executiv Direcția Economică, dna 
Roxana Stoenescu, director executiv Direcția Cultură, Turism și Tineret,  dl Alin 
Stoicea, director executiv Direcția Tehnică. 

La începutul ședintei a anunțat că se va abține și nu va participa la vot ca 
urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă dezbaterii: 

- doamna consilier județean  Elena Cristina Popa - la punctele nr. XXVIII și 
XXXII de pe ordinea de zi – Hotărârile nr. 213 respectiv nr. 217 ;  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua, Hristos a Înviat! Bine ați venit la o nouă 
ședință a consiliului județean. Încep prin a face prezența. Mînzînă Ion prezent, dl 
Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius-Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius–Florinel Nicolaescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Andrei Ionuț? 
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Dl consilier județean Ionuț Andrei – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Baciu-Radu Anca-Alina ? 

Dna consilier județean Anca - Alina Baciu-Radu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Badea Andrei-Bogdan? 

Dl consilier județean Andrei-Bogdan Badea – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna Bădulescu Paula Mădălina? 

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dna Bărbulescu Roxana-Elena ? 

Dna consilier județean Roxana Elena Bărbulescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Crețu Constantin-Cristinel?  

Dl consilier județean Constantin-Cristinel Crețu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă– Dl Dumitrescu Dan-Mihai? 

Dl consilier județean Dan-Mihai Dumitrescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Enache Valentin-Viorel?  

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dna Ghineț Cristina?  

Dna consilier județean Cristina Ghineț - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ghiță Cosmin Constantin? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Grecu Dumitru ? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Iagăr Elena ? 

Dna consilier județean Elena Iagăr – Prezent! 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Iancu Ionela-Garofița? 

Dna consilier județean Ionela-Garofița Iancu - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent!  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Lițoi Marin-Florin ?    

Dl consilier județean Marin-Florin Lițoi – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Lupaș Diana – Elena ?  

Dna consilier județean Diana – Elena Lupaș - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Matei Florian-Codruț?  

Dl consilier județean Florian-Codruț Matei – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Mustățea Ionuț-Mihai ?  

Dl consilier județean Ionuț - Mihai Mustățea – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Niță Nicolae ?  

Dl consilier județean Nicolae Niță  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Olteanu Iustin-Valentin ? 

Dl consilier județean Iustin-Valentin Olteanu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dna Popa Elena-Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! Domnule Președinte 
menționez faptul că la punctele XXVIII și XXXII nu particip la vot. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Mulțumesc! Dl Roșu Dragoș ? 

Dl consilier județean Dragoș Roșu – Prezent!  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Sandu Adrian?  
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Dl consilier județean Adrian Sandu  – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Soare Emanuel?  

Dl consilier județean Emanuel Soare – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Stăncescu Ion?  

Dl consilier județean Ion Stăncescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Tase Adrian ?  

Dl consilier județean Adrian Tase – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Tică Manuel? 

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Tudose Nicolae? 

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Vasile-Stoica Vasilica ? 

Dna consilier județean Vasilica Vasile-Stoica – Prezent! 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Stimați colegi, ați luat la cunoștință de ordinea de zi 
de astăzi. Dacă dumneavoastră aveți comentarii de făcut. Dacă nu, voturi 
împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc! 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Aș avea un comentariu de făcut, că tot 
am aprobat ordinea de zi. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă rog! 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – O să încerc să fiu foarte scurt, este vorba 
de ședința din 25 martie, care este pe ordinea de zi, al cărui proces verbal este pe 
ordinea de zi și care a fost programată într-o zi de mare sărbătoare, noi românii 
suntem creștini și beneficiem de 10 zile religioase pe an libere, așa că 
rugămintea mea ar fi întrucât această ședință a fost programată de la ora 
11.Atunci când programăm ședințe în zile de sărbătoare în care se efectuează 
slujbe religioase, ședințele noastre să fie măcar după ora 12.00. Același lucru s-a 
întâmplat și la ultima ședință de vineri, care a fost de extremă urgență,  pentru că 
s-a convocat la 09.38 și ședința s-a desfășurat la ora 11.00, eu n-am putut să 
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particip și nu este din vina mea. Rugăminte ar fi ca aceste programări să le faceți 
cumva să tineți cont de faptul că noi toți suntem creștini, și nu numai că suntem 
creștini, dar și beneficiem de pe urma acestor sărbători religioase. Mă iertați 
pentru intervenție. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Aveți dreptate, atunci când o să putem face lucrul 
acesta, îl vom face, dar cred că primim iertarea pentru că suntem mânați de 
intenții bune în tot ceea ce încercăm să întreprindem. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Drumul spre iad este pavat de intenții 
bune! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Sigur că da, vă mulțumesc. Vom ține cont. Dânsul 
are dreptate, chiar la ultima ședință eu nu am participat, pentru eram și eu la 
slujba la Glavacioc. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Nu este o dojană pentru dumneavoastră 
sau pentru altcineva, este doar o propunere pe care o fac în ideea în care, 
probabil, mai sunt și alte persoane care merg la slujba și atunci, nu știu cum să 
spun, dar acum la ultima ședință eu n-am fost prezent și nu din vina mea, este și 
asta un alt aspect. Încă o dată mulțumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Sigur că da, domnule Grecu, colegul meu îmi spune 
că la ora 14.00 se închidea apelul și stiți cum este. Da, dacă o țineam la ora 
12.00 poate aveam o șansă.Timpul nu are răbdare cu noi , din păcate. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Așa este. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Aceasta să fie singura noastră nenorocire și 
singurul nostru păcat în tot ceea ce vrem să facem. În rest, sigur că da, vom 
încerca să fim în asentimentul dumneavoastră în organizarea acestor ședințe de 
îndată. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Vă mulțumesc. 
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-I- 

 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 25.03.2025. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 
 
 

-II- 

          Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 31.03.2025. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 

 
-III- 

 
 

          Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare cu convocare de îndată a Consiliului Judeţean Argeş din data de 
01.04.2025. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 
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-IV- 

          Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului Orășenesc ”Regele Carol I” Costești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.189. 
 
 
 
 

-V- 

          Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Băiculești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.190. 
 
 

-VI- 

          Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Brăduleț.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.191. 
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-VII- 

          Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Bughea de Jos. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.192. 
 
 

-VIII- 

          Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Cicănești. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.193. 
 
 

-IX- 

          Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Drăganu. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.194. 
 
 
 
 
 
 



9 

 

-X- 

          Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Merișani.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.195. 
 
 
 

-XI- 

          Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Mioveni. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.196. 
 
 

-XII- 

          Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Negrași.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.197. 
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-XIII- 

          Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Vlădești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.198. 
 
 
 
 

-XIV- 

          Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Izvoru.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.199. 
 
 
 

-XV- 

          Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Popesti. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.200. 
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-XVI- 

          Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Săpata.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.201. 
 
 
 

-XVII- 

          Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Bârla.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.202. 
 
 

-XVIII- 

          Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.203. 
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-XIX- 

          Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Mălureni pentru 
aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a 
construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de 
interes local.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.204. 
 
 

-XX- 

          Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeş 
nr.30/30.01.2025 privind stabilirea tarifelor de călătorie pentru serviciile publice 
de transport pe care Operatorii le vor aplica călătorilor pentru 7 din cele 8 grupe 
din Programul de transport din județul Argeş.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.205. 
 
 

-XXI- 

          Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Acordului de Asociere între Județul Argeș și Universitatea 
Națională de Știință și Tehnologie Politehnică București - Centrul Universitar 
Pitești - Facultatea de Științe Economice și Drept. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.206. 
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-XXII- 

          Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
participarea Muzeului Județean Argeș în calitate de partener stategic asociat în 
cadrul proiectului „Mythic Journey: Sustainable European Trails in Nature and 
Tech (P@trimonyx) ”.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.207. 
 
 
 
 

-XXIII- 

          Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
înlocuirea Anexei nr.1 la Hotărârea Consiliului Județean Argeș 
nr.163/26.05.2023 privind constituirea dreptului de administrare în favoarea 
Consiliului Local al Comunei Leordeni, pe o perioadă de 5 ani asupra unui 
sector din drumul județean D.J. 702C, în vederea accesării de fonduri europene 
pentru realizarea unor lucrări de modernizare.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții?  

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Domnule Președinte, aici aș 
avea eu ceva de punctat. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Vă rog! 

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Vreau să-mi spuneți, vă rog, 
mi s-a spus și în ședința de comisie că acest proiect de hotărâre este pentru 
alocarea spațiului arondat acostamentului de pe DJ702C către primăria comunei 
Leordeni. În schimb, în fața mea am două hotărâri de consiliu local, una cu nr.41 
din 2023 în care domnul Ibric, primarul acestei comune, vă cere în patrimoniul 
consiliului local acest acostament iar apoi în hotărârea nr.70 din 2024, tot 
dumnealui, cere predarea dreptului de administrare. Acum dorește să-l ia înapoi 
sau cum?  
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Invers! 

Dl Secretar General al Județului Ionel Voica – Dacă îmi permiteți, proiectul de 
hotărâre de referă la revocarea dreptului de administrare pe care Consiliul Local 
Leordeni îl avea și asupra părții carosabile a drumului județean pe teritoriului 
comunei Leordeni. Prin hotarârea anterioară se atribuise Consiliului Local 
Leordeni dreptul de administrare a părții carosabile deci și asupra 
acostamentelor, adică șanțul și partea lateral, în vederea derulării unor proiecte 
europene. Nu au putut și ca atare le revocam dreptul de administrare a părții 
carosabile rămâmând în administrarea lor doar partea de șanțuri și de zona de 
siguranță a drumului. Nu le dăm, le revocăm acest drept. 

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Mulțumesc frumos! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – O să vedeți că în tehnica legislativă lucrurile nu 
funcționează așa în linie dreaptă, ci trebuie să o luăm pe ocolite. Voturi 
împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.208. 
 
 
 

-XXIV- 

          Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
înlocuirea Anexei nr.1 la Hotărârea Consiliului Județean Argeș nr. 
180/29.06.2023 privind constituirea dreptului de administrare în favoarea 
Consiliului Local al Comunei Bogați, pe o perioadă de 10 ani asupra unui sector 
din drumul județean D.J. 702C, în vederea accesării de fonduri europene pentru 
realizarea unor lucrări de modernizare.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Este în continuare, făcuseră o asociere, au reușit 
performanța și prin urmare preluăm noi ceea ce la un moment dat solicitaseră 
dânșii, ca să le dăm în administrare. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.209. 
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-XXV- 

          Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
transmiterea fără plată a imobilului teren în suprafață de 612 m.p., înscris în C.F. 
nr. 102000 Pitești, situat în Municipiul Pitești, str. Pictor Nicolae Grigorescu, 
nr.2C, din domeniul privat al Judeţului Argeş în proprietatea Arhiepiscopiei 
Argeșului și Muscelului.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.210. 
 
 
 
 

-XXVI- 

          Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
alipirea imobilelor cu nr. cadastral 84258 înscris în Cartea Funciară Nr. 84258 
Pitești și nr. cadastral 105250 înscris în Cartea Funciară Nr. 105250 Pitești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.211. 
 
 
 

-XXVII- 

          Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind dezmembrarea în două loturi a imobilului cu nr. cadastral 82814 Vedea 
înscris în Cartea Funciară Nr. 82814 Vedea.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.212. 
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-XXVIII- 

          Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind constituirea dreptului de administrare în favoarea Grădiniței Speciale 
SFÂNTA ELENA Pitești asupra spațiilor în care își desfășoară activitatea, 
situate în incinta imobilelor C1, C2 și C4 din Pitești, Aleea Victor Mărtoiu, Nr. 
1, aflate în domeniul public al Județului Argeș. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.213. 
 
 
 

-XXIX- 

          Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Comisiei de negociere în vederea achiziționării unui teren pentru 
amenajarea unei parcări necesare Centrului de Transfuzie Sanguină Argeș. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.214. 
 
 
 

-XXX- 

          Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Regiei Autonome Județene de 
Drumuri Argeș R.A., pe anul 2025. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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    S-a adoptat Hotărârea nr.215. 
 
 
 

-XXXI- 

          Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al al Regiei de Administrare a 
Domeniului Public și Privat al Județului Argeș R.A. pe anul 2025.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.216. 
 
 
 
 

-XXXII- 

          Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea situațiilor financiare anuale ale S.C. JUD PAZĂ ȘI ORDINE 
ARGEȘ S.R.L, la 31.12.2024.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.217. 
 
 
 
 
 
 

-XXXIII- 

          Trecându-se la punctul XXXIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre 
privind aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se vor aplica 
începând cu anul fiscal 2026. 
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Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Domnule Președinte, îmi cer 
mii de scuze, nu am punctat la punctual 33, aș fi avut ceva de menționat. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă rog! 

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Faptul că aceste taxe sunt 
majorate prea mult în ceea ce privește orasul Costești, are anumite categorii, o 
ecografie de vase crește până la 534%, ecografie cardiacă la fiecare spital în 
parte nu știu cat le vin subvenționat de la stat aceste consultații, știu că sunt 
pentru neasigurați, iar în cadrul comisiei de specialitate nu am fost suficient de 
lămurită de către domnul director de la Costești. 

Dl Secretar General al Județului Ionel Voica – Asa cum s-a subliniat în comisia 
de specialitate vis-a-vis de acest lucru, aici este vorba de tarife, deci nu este o 
taxă, este un tarif pentru consultațiile care se acordă pentru persoanele care nu 
sunt asigurate. Este adevărat că există majorări în cee ce privește aceste tarife 
aplicabile acestor consultații, dar așa cum a explicat și domnul director de acolo 
trebuie ținut cont, pe de o parte, de dotarea de care a beneficiat spitalul Costești, 
precum și de faptul că aceste tarife nu au fost indexate de ani buni și sunt oricum 
sub ceea ce înseamnă tarife aplicabile la nivelul privat pentru persoane, 
subliniez, neasigurate. Celelalte persoane asigurate beneficiază, nu sunt 
aplicabile aceste tarife. 

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Domnule Secretar, și 
persoanele neasigurate tot locuitorii acestui județ sunt și trebuie să pledăm 
pentru ei, așa cum pledăm și pentru persoane asigurate. Sănătatea este pe primul 
loc, așa spune. Avem consultație de medic primar la Costești, costă 200 de lei, 
iar la Vedea, la Călinești prețurile sunt undeva la 100 de lei. Ce face Costești 
mai presus? Că dacă spuneți că celelalte sunt doar pe parte de dotare, aici ce se 
întâmplă? Sunt medici mai primari? Mai specialiști decât ceilalți specialiști?  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Fiecare își face propriul său buget și chestiunea 
aceasta, sigur sănătatea trebuie să fie pe primul loc, dar haideți să încercăm să 
aducem toți cetățenii României în zona de asigurări pentru dacă ne uităm la 
lumea civilizată, acolo se discută în primul și în primul rând cu cei care sunt 
asigurați.  Nu putem să facem o regulă în a sprijinii neasigurații, să lăsăm 
asigurații în altă zonă. Fiecare își face propriul lui buget, sigur că da, 
dumneavoastră puteți să stabiliți un tarif de 0 lei, putem să stabilim să le dăm 
chiar câte 100 de lei la fiecare consultație dacă ne bagă în seamă. Problema este 
cine suportă toate costurile care rezultă din aceste consultații, adică între un 
mesaj de genul ăsta, de tip populist, să fie bine, să nu fie rău, trebuie să găsim 
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calea aceea de mijloc în care să încercăm să aducem pe toți exact în zona în care 
construim societatea pe care vrem să o construim. Este foarte frumos să spunem: 
și eu aș vrea de mâine transport gratuit pentru toată lumea, prima de stat acasă și 
alte lucruri de tipul acesta. Discursurile acestea, să marim pensile cu 800%, ce să 
mai facem, să mărim salariile cu 1000% , putem să spunem, problema este să ne 
uităm și ce se întâmplă mai departe după deciziile pe care le luăm. E un calcul 
pe care și-l fac oamenii de acolo, aveți dreptate, sunt spitale mari care câștigă 
mai mulți bani de la Casa de Sănătate prin prestațiile pe care le acordă, sunt 
spitale care au nevoie de sprijin mare și nu uitați un singur lucru, veniți să 
discutăm problema celor nouă spitale ale județului Argeș, suntem singurul județ 
care avem nouă spitale. Din care două-trei funcționează la parametrii maximali 
și-și rezolvă veniturile proprii de funcționare, unele dintre ele apelează la noi, 
nenorocierea nu pentru cheltuieli de dezvoltare, pentru aparatură medicală, 
pentru care le dăm tot concursul, ci și pentru cheltuieli de funcționare. Ori 
alocând bani pentru cheltuieli de funcționare nelimitați unei insituții, da, deja 
trebuie să degrevăm alte activități, și alte activități să le punem capac. Nu putem 
duce toți banii doar într-o anumită zonă. Instituția aceasta are 34 de instituții 
subordonate, care toate trebuie să funcționeze, asta este grija noastră, și fiecare, 
sigur că da, și în funcție de veniturile pe care și le rezolvă singuri. V-am spus 
sunt de acord cu dumneavoastră, sănătatea este pe primul plan, cu sloganuri țara 
asta nu a dus-o rău niciodată, problema este cum rezolvăm problemele fără ca să 
ne punem problema că e bine și nu e rău. 

Dl consilier județean Adrian Sandu – Aici aș mai avea o problemă, dacă se 
poate. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă rog! 

Dl consilier județean Adrian Sandu – Sunt de acord cu propunerea de majorare a 
tarifelor, totuși, dacă se poate, să îi sugerăm domnului director ca după o lună , 
două, trei, cinci, șase, să vină cu o situație să vedem cam ctâ s-a încasat 
suplimentar față de perioada anterioară, și-n al doilea rând știm că uneori se face 
puțin abuz referitor la emiterea de trimiteri, ca să spunem așa pentru consultații, 
tot trimitem cu consultații, tot cu consultații și atunci când nu mai e loc trebuie 
să plătim și aici să se facă dacă se poate o analiză să vedem cam câți au putut să 
intre cu trimitere și câți au putut să intre fără trimitere, chiar dacă erau asigurați, 
că s-ar putea ca unii să plătească această taxă să fie asigurați și să n-aibă altă 
soluție să se deplaseze la Pitești, la privat, și așa mai departe. Și ar fi intresant 
pentru noi. Mulțumesc! 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – După cum ați citit și mi-a șoptit și domnul secretar, 
tarifele se referă la anul 2026, deci pregătim terenul și urmărim și cu sprijinul 
distinsei colege consilier ca în România câți mai mulți oameni să poată fi 
asigurați conform legilor în vigoare. Nu încurajăm neasigurații pentru că de 
acolo sunt sumele care revin sistemului de sănătate. 

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Domnule Președinte, 
majoritatea locuitorilor să fie asigurați, le trebuie locuri de muncă și 
dumneavoastră știți, în zona de sud…. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Stimată doamnă, vă aduc la cunoștință faptul că în 
România  sunt 600 mii de locuri de muncă vacante, dacă nu știați, vă transmit 
cifra oficială și dacă vă spun și în România, la ora aceasta în judetul Argeș sunt 
peste 7000 de locuri vacante. Domnule Grecu, asta vreți să spuneți, nu? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Da, da, voiam să întăresc ceea ce spuneți 
dumneavoastră, eu am ajuns să aduc muncitori din India, din Pakistan, de prin 
alte părți pentru că nu găsim forță de muncă în România. Deci toți cei care sunt 
șomeri, nu vor să muncească, să mă iertați că sunt atât de dur. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Nu, nu, eu n-aș fi așa de dur ca dumneavoastră.  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Ba da! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Să ieșim din zona aceasta populistă. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – În România nu există șomaj atâta vreme 
cât avem aproape 500.000 de muncitori străini, deci este inexplicabil de ce 
plătim șomaj, inexplicabil, noi ar trebui să desființăm total acest concept de plată 
a somajului, atâta vreme cât noi aducem forța de muncă de prin alte țări non-
comunitare. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Non EU, da, sigur că da!  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Mă iertați că am intervenit, dar pe mine 
mă doare foarte tare chestia aceasta. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Cam dur, cam dur, da, așa ați fost tot timpul! 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Eu cred că am dreptate. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Și eu sunt convins că și celor pe care îi luați din tări 
non EU le plătiți asigurările sociale și asigurările de sănătate. 
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Dl consilier județean Dumitru Grecu – Fără doar și poate, beneficiază de 
aceleași legi!  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Stați liniștit, credeam că îi folosiți așa la muncă, la 
negru. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Nu există așa ceva, ce muncă la negru? 

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Mă scuzați, nu vreau să 
facem din această ședință….. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Păi da, dar dumneavoastră ați deschis discutia, nici 
noi nu vrem să facem, dar dumneavoastră ați deschis discuția. 

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Decât vreau să vă întreb, cei 
pe care îi aduceți din afară cu cât îi platiți, mediu ? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu  - Îi plătesc mai mult decât pe români.  

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Din ce cauză? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu - Pentru că sunt obligat de lege, ei au un 
salariu minim. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Gata, stați așa, asta este o discuție colegială, excede 
cadrul, v-am dat un răspuns legat de grija dumneavoastră. V-am spus, încercați 
să iesiți din zona aceasta populistă, aici încercăm să facem administrație. V-am 
spus, dacă vreți, propunem aici, de mâine să nu mai muncească nimeni și să 
primească….nu ne va ajuta, pentru că nimeni nu va lua în calcul chestia asta. V- 
am rugat să iesiți din zona populistă, că răspunsuri se găsesc, să știți. Bun. 
Voturi împotrivă pentru aceste tarife din 2026? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu trei (3) voturi împotrivă (doamnele consilier 
județean Paula Mădălina Bădulescu, Garofița Ionela Iancu și Vasilica Vasile 
Stoica) 

    S-a adoptat Hotărârea nr.218. 
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-XXXIV- 

 

          Trecându-se la punctul XXXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 
2025.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Stimați colegi, aici solicită la art. 3 modificarea 
textului. Noul text trebuie să aibă următorul conținut: se aprobă utilizarea sumei 
de 1760 mii lei din excedentul bugetului local la 31.12.2024 conform anexelor 1 
și 3 pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare parte integrantă din 
prezență hotărâre. Cu acest amendament, cu modificarea art. 3 vă supun spre 
aprobare. Voturi împotrivă ? Abțineri? Proiectul numărul 34 a fost aprobat. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.219. 
 
 
 

-XXXV- 

          Trecându-se la punctul XXXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea actualizării denumirii unor obiective de investiții repartizate 
conform Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 156/25.03.2025. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.220. 
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-XXXVI- 

          Trecându-se la punctul XXXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale 
Dârmănești pentru aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare 
şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona 
drumurilor de interes local.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.221. 
 
 

-XXXVII- 

          Trecându-se la punctul XXXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Valea 
Danului pentru aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi 
amplasare a construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona 
drumurilor de interes local. 

 Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.222. 
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-XXXVIII- 

          Trecându-se la punctul XXXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Bârla 
pentru aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare 
a construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de 
interes local. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.223. 
 
 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Stimați colegi, ședința noastră de astăzi a luat 
sfârșit. Vă mulțumesc pentru participare. Un 1 mai muncitoresc plăcut! 

Şedinţa s-a încheiat la ora 12:30.  

 

      P R E Ş E D I N T E, 

              Ion MÎNZÎNĂ 
 
 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,   
                                                                                      
                                                                Ionel VOICA                                    


